

P23 操作指南

欢迎使用本公司蓝牙系列产品,为了使您熟练掌握使用方法,使用前请您仔细阅读本操作指南,请勿自行拆卸本产品,请使用标配的充电线充电器充电头等,以免损坏本机器设备和发生意外。

耳机概述



操作指南

- 1. 拨动开关键开关机, 接着红蓝灯交替闪烁。
- 2. 打开手机蓝牙点击搜索设备, 本机蓝牙名字是: P23。
- 3. 搜索到之后点击P23连接, 会有“已连接”提示音。

4. 如果连接不成功, 重复操作一次即可。

接听、挂机、拒接、重拨

- 1. 接听来电: 来电时, 短按多功能键一次接听电话。
- 2. 挂机: 拨出电话或通话时, 短按多功能键一次即可。
- 3. 拒接来电: 来电时, 长按多功能键1秒拒接电话。
- 4. 重拨: 双击多功能键, 重拨手机最后拨出的电话。

播放音乐、音量调节、上下曲调节

- 1. 播放音乐: 打开手机音乐播放器之后, 短按多功能键音乐播放/暂停。

语音切换

- 1. 打开蓝牙耳机, 在未连接手机的状态下 (先关掉手机蓝牙) 双击多功能按键可中/英文切换

- 2. 音量调节: 通话或者是播放音乐的时候, 短按音量+、- 可以调节音量, 当听到” 嘟嘟 ”提示音, 说明音量调到最大或者是最小了。
- 3. 上下曲: 播放音乐的时候, 长按音量 +、- 键可以调节上下曲。

左右耳都可佩戴



充电

- 1. 充电电流电压5V/1A, 请勿用超过5V/1A的充电器充电。
- 2. 一般1-2小时左右可以充满, 具体时长跟充电器也有一定的关系的。

疑难排解

- 听到【咔嚓】的声响? 因蓝牙的协议距离是空旷地段, 无障碍情况下可以达到15M。其中人体对蓝牙耳机来讲也是一直最大的干扰障碍, 我们建议您把耳机戴在手机的同一侧, 已达到最佳的使用效果。
- 手机与耳机连接不上? 1、请确保蓝牙耳机已经开机。

Bluetooth Headset P23 Manual

Welcome to the use bluetooth headsets made by our company. Please kindly read the manual carefully in order to make you skilled to use it. Please donot disassembly it. Please use the standard charger and charge cable in order not to damage the Bluetooth headset.

Overview of earphones



Operation Manual

- 1. Flip the key switch, and the red and blue lighs flash alternately.
- 2. Open the phone Bluetooth and click on the search device. The Bluetooth name is :P23.

- 3.Click on the P23 link after searching. There will be a "Connected" tone.
- 4.If the connection is not successful,repeat the operation again.

Answer, hang up, reject, redial

- 1. Answer the incoming call: When calling, short press the multi-function button to answer the call once.

- 2. Hang up: When making a call or in a call, press the multi-function button once.
 - 3. Reject the call: When the phone rings, press and hold the multi-function button for 1 second to reject the call.
 - 4. Redial: Press the multi-function button twice quickly to redial the last call made by the phone.
- Play music, volume adjustment, up and down adjustment

Voice switching

- 1. Turn on the Bluetooth headset. When the phone is not connected (turn off the Bluetooth First), double-click the multi-function button to switch between Chinese and English

- 1. Play music: After opening the mobile music player, short press the multi-function key to play/pause.
- 2. Volume Adjustment: When talking or playing music, Short press volume+, - can adjust the volume, when you hear the Beep say the volume is turned up to the maximum or minimum
- 3. Up and down music: When playing music, long press volume+, - key can adjust up and down music

You can wear it in both ears



charging

- 1. Charging current and voltage 5v/1a, please do not use more than 5v/1a charger.
- 2. Generally, it can be filled in about 1-2 hours, but sometimes, the spesific time depends on the charger itself.

Troubleshooting

- I heard the sound of [Kaka]? Because the protocol distance of Bluetooth is empty, it can reach 10M In the case of barrier-free. Among them, the human body is always the biggest interference obstacle Bluetooth for headsets. We recommend that you wear the head phones on the same side of the mobile phone to achieve the best results.

- 2、请确保手机蓝牙处于搜索状态。
- 3、请确保蓝牙耳机没有连接上其他手机。
- 如以上步骤未能解决问题, 请尝试以下操作:
- A、重新把耳机充电, 耳机插电自动复位的。
- B、重启手机
- C、启动手机蓝牙功能并且删除以往所在配对历史记录。
- D、将蓝牙耳机重新与手机进行连接。

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.

The device can be used in portable exposure condition without restriction